
 
 

Referat Styremøte #13 – 2023-2025 
Dato:  18. mars 2025 
Sted:   Sentrum Brannstasjon, Transittgata, 7042 Trondheim    
https://maps.app.goo.gl/smHgL61LycJLgvSRA   
 
Tidspunkt:  17:06-19:15  
 

   Innkalles Til stede 
Torbjørn Mæhlumsveen (TM) - leder X x 
Gørill Gyllan (GG) - nestleder  X x 
Knut Ståle Skogstad (KSS) - styremedlem X x 
Kari Hovin Kjølle (KHK) - styremedlem X x 
Arnhild Skaanes (AS) - styremedlem X x 
Ketil Aagesen (KA) - leder AK X x 
Narve Jostein Langmo (NJL) - leder HKK X x 
Ola Morten Græsli (OMG) - nestleder HKK 

 
 

Håkon Solvik (HS) - leder LK X x 
Stig Gråberg (SG) - leder FK X x 
Anders Myrland                                           (AM) - administrasjon X x 
Kjetil Øygard (KØ) - skiklubbutvikler x  
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Referatsaker 

Sak 13 –1  Styremøte 12 2023-2025 

Referat fra styremøte 12 2023-2025 lå vedlagt møteinnkallingen. 
Referatet ble godkjent og er publisert på nettsidene til skikretsen. 
Referater 

Sak 13 –2  AU-møte 7 2023-2025 

Referat fra AU-møte 7 2023-2025 lå vedlagt møteinnkallingen. 
Referatet ble godkjent og er publisert på nettsidene til skikretsen. 
Referater 

Orienteringssaker 

Sak  13 – 3  Granåsen Aktivum       GG/TM 

GG og TM rapporterte om siste arbeid i Granåsen Aktivum. 

Sak  13 – 4  Ski VM 2025        GG/TM 

Ski-VM 2025 - GG og TM orienterte om siste eiermøte, 

Sak  13– 5 Orientering fra grenkomiteene     Alle   

Grenkomitelederne gir en kort oppdatering på status og planer for 
kommende sesong.  
• Aktivitet  
• Planlagte tiltak fra skikrets. 
• Område eller sak som har høy prioritet i komiteene fremover 
• Saker komiteen har behov for bistand fra skikretsstyret på 

  Langrenn: 

• Felles arrangement KM sprint på Selbuskogen 25.01, med en 
arrangørklubb fra nord (Lånke IL) og en fra sør (Selbu IL). 
Kretsmestere for hver krets ble kåret og arrangementet ble veldig 
vellykket både for arrangører og utøvere. 232 deltakere stilte til 
start (13 år til senior). 

• Uglarennet ble siste store renn i Granåsen før VM rykket inn. 

• De fleste renn har blitt arrangert som planlagt, men fra medio 
februar til dd har vi en del avlysninger pga snømangel. Særlig gjelder 
dette turrenn. 

• HL arrangert i Holmenkollen 7.-9.februar. Petter Vea Monseth (BSK) 
tok alle de tre individuelle gullmedaljene i G15, STS førstelag tok 
tredjeplass i guttestafetten, mens jentenes førstelag kom på 
fjerdeplass. Flere individuelle medaljer i jenteøvelsene. 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/om-skikretsen/referater/
https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/om-skikretsen/referater/


 
 

• STS 1. lag tok gull i Kong Haralds Ungdomsstafett. Til tross for at 
STS tok til orde for å avvikle stafetten under høstmøtet, valgte vi i 
samråd med NT å sende to lag da stafetten ble vedtatt arrangert 

• Junior-NM på Lygna sist helg: Resultatmessig kanskje litt under 
forventning, med "kun" en gullmedalje til STS (M17 10 km klassisk) 
og «stang ut» på stafettene, to 8.-plasser. 

• Midt-Norsk Mesterskap arrangeres på Osmarka skistadion (Møre og 
Romsdal) 21.-23.mars 

• STS tok seks av seks mulige gull i herreøvelsene under VM i 
Trondheim. 

• Nedleggelse av rekrutt- og juniorlandslag skaper debatt blant 
kretsene rundt ny struktur og fordeling av midler til ELON-lagene fra 
neste sesong. 

• Kretsens printer «reddet» VM, uten den ingen lister til hverken 
kongelige eller media 

  Freeski 
• Sliter med lite snø 
• Jonas og Samuel har bidratt mye på arrangement, kretscup 
• Lite møteaktivitet i komiteen 
• Skoletilbud – Fylkeskommunen har ingen planer om å etablere 

tilbud. Privat aktør er aktuelt. 
• Utvikling av Vassfjellet – Big Air. Må følges opp med Freidig. 
• Plan om å arrangere vårmøte. 

Hopp og Kombinert 
• Aktivitet i alle i anlegg – Granåsen mye brukt og det viktigste 

anlegget. Tidlig (kunst) snø. Aktivitet i Knyken også, men det blir 
ikke produsert kunstsnø der dessverre. Tydal rekruttbakker. Rissa 
med god aktivitet i alle bakker. 

• Trøndercup gjennomført i Knyken og Granåsen. Konkurransen i 
Nord-Trøndelag har vært avlyst eller redusert pga snø og vær. 

• Mye skiftende vær er en utfordring. 
• Granåsen rekruttanlegg stengt i 3-4 uker i forbindelse med VM 
• Mye aktivitet i rekruttanlegget under VM er positivt. 
• Solan Gundersen 12-14 år felles med NTS 
• HL i Oslo. Felles med NTS 
• God deltakelse og resultater av kretsens utøvere. 
• Trønderhopp inne i en god steam. 
• Håp om å gjennomføre konkurranser på tampen av sesongen. Ser 

dårlig ut. 
• Felles vårmøte med NTS-HKK? 

 



 
 

Alpint 
• Høy aktivitet 
• Fortsatt noen helger av konkurranse sesongen som gjenstår 
• Skolesaken går videre. Sak i Adressa. 
• Jobbes politisk 

 

Sak 13 – 6 Handlingsplanen 2023-25       

Oppdatering på status i handlingsplanen 23-25 
• Aktivitet 
• Arrangement 
• Anlegg 

Handlingsplan 2023-2025 Sør-Trøndelag skikrets lå vedlagt 
møteinnkalling. Rapportering på handlingsplan er fast punkt på alle 
styremøter. 

Handlingsplan lå vedlagt møteinnkalling. KØ ga en rask gjennomgang av 
aktiviteten til SKU den siste tiden 

 

Diskusjons- og vedtakssaker  

Sak 13 – 7 Budsjett 2025        AM 

Oppfølging av vedtak i sak 12 – 6 23-25. 

 

Vedtak: 

Langrenn leverte et budsjett i møtet som ble gjennomgått og godkjent. 
De andre grenkomiteene sende inn sine budsjett så raskt som mulig til 
AM. De vil bli behandlet i neste styremøte 9.april. 

 

Sak 13 – 8   Skikretsting 2025           TM 

Sjekkliste med ansvar/frist fram mot skikretstinget ligger vedlagt 
møteinnkallelse og blir gjennomgått i møtet. 

Aksjonspunkt fremover: 

• Årsberetning (2023-2025) fra komiteene – Ansvar: komiteledere 

• Årsberetning (2023-2025) fra styret – Ansvar: Torbjørn og Anders 



 
 

• Årsberetning (2023-2025) fra anleggsutvalget – Ansvar: 
Kari/Anleggsutvalget- 

• Aktuelle saker fra styret til skikretstinget: 

o Anbefalt egenkapital nivå for skikretsen- Knut Ståle 

o Oppsummering av VM og Arven etter Ski VM 2025 - Torbjørn 

o Ny handlingsplan 2025-2027 - Arnhild 

o Anleggsplan – Kari 

  Vedtak: 

Frist for å ferdigstille beretninger, handlingsplan, anleggsplan og 
saksgrunnlag til saker: Neste styremøte i skikretsen 9. april. Ferdige 
dokumenter sendes til AM/administrasjonen. 

AM sender ut tidligere beretninger til gren/anleggsutvalget.  

Ny valgkomite Sør-Trøndelag skikrets. Det er styret i skikretsen som 
skal innstille ny valgkomite for neste tingperiode. AU diskuterte 
aktuelle medlemmer til valgkomiteene. TM og KHK følger opp om 
sittende medlemmer i valgkomiteen som ikke allerede er sjekket ut er 
aktuelle for en ny periode.  

 

Sak 13 – 9  Ny anleggsplan STS      KHK 

Anleggsutvalget v/Kari presenterte forslag til oppsett og foreløpig 
utkast til ny anleggsplan.  . Utkast til plan ble sendt til styret i forkant 
av styremøtet. 

Vedtak: Grenkomiteer bidrar med å levere en «status» og «ønsket 
status» for anleggssituasjonen for sin gren. Frist søndag 23.mars. 
Sender til KHK/leder av anleggskomiteen.  

Handlingsplan skal ut på høring til klubber før den ferdigstilles og er 
klar til skikretstinget.  

 

Sak 13 – 10 Handlingsplan STS                            AS/KØ 

Tekniske problemer gjorde at vi ikke fikk vist siste utkast av planen som 
AS og KØ har jobbet med den siste tiden.  

Vedtak: AM sender ut siste utkast av handlingsplanen til styret 
etterkant av styremøtet/sammen med referat. Kommentarer og innspill 



 
 

til planen sendes til AS og KØ. Ferdig UTKAST til ny handlingsplan skal 
være klar til neste styremøte i skikretsen 9. april. 

 

 

Sak 13 – 11 Div møter våren 2025 

 
• Kvartalsmøte idrettskretsen 24.mars kl 17:00 (Teams). 

o Anders deltar digitalt. 
• Styremøte skikretsen 8. april 

o Ny dato 9. april pga kollisjon med Trøndersk Skilaug 
• Årsmøte Idrettskretsen 28. april. Hell hotell 

o Torbjørn og Kari deltar for skikretsen. Påmelding. 
• Årsmøte Trondheim idrettsråd 5.mai. Ranheim 

o Kari deltar 
• AU-møte 6. mai.  

o Endres til styremøte 
• Skikretsting 20. mai 

o Granåsen 
• Ekstraordinært skiting 18 juni 

 

Styret vil vurdere om det er behov for å sette opp et ekstra AU-møte på neste 
styremøte 9. april      

       
Eventuelt 
 
Referent Anders Myrland 


